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Vicevært 
Vi er glade for at kunne meddele, at vor vicevært Dennis er kommet godt gennem operationen, 
og at han starter igen på mandag, den 13. Men da han også skal have ferie, vil han kun være på 
ejendommen i næste uge, hvorefter han holder 3 ugers ferie. I hans ferie vil Kenneth fra 
Fejekosten ejendommen, som han har gjort de sidste 3-4 måneder. 
 

Vandindsivning i motionsrummet 
I sidste uge trængte der vand op i motionsrummet/varmecentralen. Det var klart vand uden lugt, 
og der var ikke muligt at se, hvor det kom fra, men en mulighed er, at det siver op gennem gulvet. 
Sker det igen, vil vi bede ejendommens rådgiver om at undersøge, hvad der kan være årsag til 
indsivningen. 
 

Taget 
Da tagrenden i Prinsessegade blev udskiftet i forsommeren, blev det konstateret, at der mangler 
nogle tagsten. De skal naturligvis erstattes, men arbejdet er forsinket. Det skulle have været klaret 
i sommerferien, nu forventes det udført slut august/primo september. 
 
En gennemgang af taget har i øvrigt vist, at der skal foretages en understrygning af et lille stykke af 
taget ved nr. 3-4. Dette arbejdes vil blive igangsat hurtigst muligt. 
 

Klipning af hækkene ved parkeringspladserne 
Hækken langs Voldgaden er klippet, og berberishæggen langs Prinsessegadefløjen vil blive klippet 
ind og ned til samme højde som berberishækken langs Skt. Annægade-fløjen. 
 

Ændring i bestyrelsen 
Da Karen Abrahamsen har ønsket at udtræde af bestyrelsen, er suppleanten Peter Lorentz Nielsen 
indtrådt i bestyrelsen. 
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